

[会议基本信息]

会议名称(中文): 经济危机与政府宏观调控 (首都经济贸易大学财政税务学院主办)

会议名称(英文): Financial Crisis and Macro Economic Control

所属学科: 经济学

会议类型: 国际会议

开始日期: 2009-10-16

结束日期: 2009-10-18

所在国家: 中华人民共和国

所在城市: 北京市

具体地点:

主办单位: 首都经济贸易大学

协办单位:

承办单位: 首都经济贸易大学财政税务学院

议题: 会议的主旨发言者与国际代表将就每个主题进行发言。专题讨论小组由该领域著名的教授、专家主持, 在讨论会期间, 参与者们可以展示自己的研究成果, 彼此讨论见解和想法。

参与者要就以下主题中的任一主题进行发言:

○金融危机下政府与市场关系新解;

○金融危机与公共财政建设;

○应付金融危机的财政政策选择;

○应付金融危机的税收政策选择;

○收入分配制度完善与启动内需;

○金融危机下政府支出结构的调整;

○地方债券发行与扩大内需效果;

○财政干预与财政透明;

○财政干预与财政监督;

○政府调控措施的效果分析;

○财政风险防范。

[组织结构]

会议主席: 赵仑教授, 首都经济贸易大学

组织委员会主席: 蔡秀云教授

会议嘉宾: 会议计划邀请全国人大财经委员会、国务院发展研究中心、财政部、国家税务总局、财政部财政科学研究所、税收科学研究所等部门的主要领导, 以及这些领域的国内外知名专家参加研讨会并发表主旨演讲。

[重要日期]

摘要截稿日期: 2009-8-15

全文截稿日期: 2009-8-30

论文录用通知日期: 2009-9-5

[会务组联系方式]

联系人: 中文联系方式

联系电话: 86-10-83952254 86-10-83952253

传真: 86-10-83952252 86-10-83952375

E-mail:

通讯地址: 北京市丰台区张家路口121号首都经济贸易大学财政税务学院

邮政编码: 100070

会议网址:

会议背景介绍:

经济危机与政府宏观调控  
2009年10月16日~10月18日

Financial Crisis and Macro Economic Control  
OCT 17-18, 2009 Beijing, China  
Submission Deadline: August 30, 2009

美国次贷“飓风”引发了国际性金融危机, 面对复杂而严峻的形势, 我国和国际社会加强了政府干预的力度。首都经济贸易大学财政税务学院举办“经济危机与政府宏观调控”这一国际性学术研讨会, 重在在这次金融危机进行评估, 并进一步完善政府经济干预的政策。会议计划邀请财政部、财政部和发改委系统的主要领导, 以及这些领域的国内外知名专家举办研讨会。我们相信, 本届大会将是国内外同行交流金融危机下政府干预的新思想、新理论、新方法和新成果的一次盛会。为此我们特向海内外学者、财税实务工作者征求学术论文。

International Conference on Financial Crisis and Macro Economic Control aims at bringing together the experts on public finance in the world, and provides a leading international forum for the dissemination of original research results in data mining, spanning applications, algorithms, software and systems, and different applied disciplines with potential in data mining.

The Proceedings of the conference will be published by the school of Public Finance and Taxation, Capital University of Economics and Business (Beijing).

The important dates are:

August 30, 2009 Submission of full papers

September 5, 2009 Notification of papers acceptance

征文范围及要求:

论文征集 Call For Paper

这次会议旨在征集有关以下主题的论文和讨论稿:

- 金融危机下政府与市场关系新解;
- 金融危机与公共财政建设;
- 应付金融危机的财政政策选择;
- 应付金融危机税收政策选择;
- 收入分配制度完善与启动内需;
- 金融危机下政府支出结构的调整;
- 地方债券发行与扩大内需效果;
- 财政干预与财政透明;
- 财政干预与财政监督;
- 政府调控措施的效果分析;
- 财政风险防范。

如果你愿为会议提交论文或讨论稿,我们非常荣幸地接收,并审议。请用电子邮件发送完整的信息,包括姓名、单位、职务、职称、联系方式、讨论的主题和300字以内的摘要。如需帮您预定宾馆,请用Email或传真告知组委会。

- 提交论文或讨论稿的截止日期— 2009年8月30日

内容提交到: **pfconference@126.com**

- 论稿被审阅通过的个人。所有小组论文和讨论稿的摘要预期在2009年10月15日出版。

We honorly invite professionals to submit papers on any topics of financial crisis and fiscal policies, including but not limited to:

Advanced Data Mining Topics

A new interpretation on the relationship between government and market in time of the financial crisis

Financial crisis and the improvement of the public finance system

The Choice of Fiscal policy against the financial crisis

The Choice of Tax policies Against the financial crisis

Improvement of the income distribution institution and stimulating domestic demand

The adjustment of the public expenditure structure in time of financial crisis

Local bonds issue and the effectiveness of stimulating the domestic demand

Fiscal intervention and fiscal transparency

Fiscal intervention and fiscal supervision

Analysis on the effectiveness of the macroeconomic policies

The fiscal risk control

For detailed information, please visit the conference website.

For more info: please mail to pfconference@126.com (Organization Committee).

ORGANIZATION COMMITTEE

Capital University of Economics and Business

School of Public Finance and Taxation

If you would like to deliver a paper or poster session at the Conference, we would be pleased to accept your proposal for consideration. Please send the following information about you by email to pfconference@126.com:Name, Sex, Tel, affiliation, Education Degree, Major, position and title, your full contacts. the topic and an abstract up to300 words.

The deadline for proposals for papers and poster sessions is 30th August, 2009. Previous submissions do not need to be resubmitted.